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El Nadal a Sant Cugat, vist pels grups municipals

Ja es coneix la programació que omplirà d'activitats el Nadal
a Sant Cugat. Entre les novetats, l'eliminació de la pista de gel
i l'estrena de les campanades a la plaça d'Octavià. Els grups
municipals en parlen a la tertúlia 'El Gall del Monestir'. El
programa radiofònic es pot seguir cada dimecres a partir d'un
quart de deu del matí a través del 91.5 FM i al web de
Cugat.cat. 

Què han dit els tertulians? Susanna Pellicer (PDeCAT-Demòcrates)'En una ciutat que vol ser verda i
ecològica, no té sentit tenir una pista de gel'

Lourdes Llorente (CUP-PC)'Ens sembla una bona notícia no tenir enguany la pista de gel' 

 Sergio Blázquez (Cs) 'Jo era partidari de mantenir la pista de gel perquè donava joia a la ciutat' 

Ramon Gutiérrez (ICV-EUiA)'La pista de gel ens allunyava dels valors de la sostenibilitat' 

Roman Escuer (PSC) 'Hem de pensar una mica en la gent que no es pot permetre fer regals i el municipi
hauria de fer un esforç pensant en ells'

 Álvaro Benejam (PP) 'La pista de gel té un cost molt elevat, però s'ha de contraposar al benefici social que
comporta' 

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/140658.html
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